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PROTOKÓŁ NR XVII/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 grudnia 2015 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

29 grudnia 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1700. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Funkcjonariusz Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą          asp. szt. Wojciech Orzeszek 

5. Mecenas         p. Tomasz Rychlicki 

6. Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy w osobach; 

p. Łukasz Wieczorek 

p. Katarzyna Michalska 

p. Izabela Gulina 

7. Przewodniczący Rady Seniorów                                   p. Jan Trzaskowski 

8. Kierownik Referatu Finansowego                                 p. Teodozja Grudzień 

9. Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

p. Dorota Gala 

10.Pracownik U M i G      p. Andrzej Przyborek 

11.Pracownik U M i G                           p. Małgorzata Krawczyk 

        

12. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015 – 2020. 

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2016-2021 oraz uchwalenia uchwały budżetowej na rok 2016. 

- odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021 wraz z uzasadnieniem. 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2016 wraz z uzasadnieniem. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

- odczytanie opinii Komisji Gospodarczo-Budżetowej dotyczącej projektu 

uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021 oraz projektu uchwały budżetowej na rok 2016. 

- stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków, poprawek oraz ich 

przegłosowanie.  

- dyskusja. 

- głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2016. 

d) zmiany uchwały Nr XVI/82/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia wzorów deklaracji i 

informacji w sprawie podatku rolnego. 

e) zmiany w uchwale nr XVI/84/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia wzorów formularzy 

deklaracji i informacji na podatek leśny. 

f) zmiany uchwały Nr XVI/86/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie określenia wzorów deklaracji i 

informacji w sprawie podatku od nieruchomości. 

g) zmiany uchwały Nr XVI/89/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień w podatku od środków 

transportowych na 2016 rok. 

h) zmiany w uchwale Nr XVI/90/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty od posiadania psów na 

2016 rok. 

i) zmiany uchwały Nr XVI/92/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty targowej. 

j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2016 rok. 

k) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2016 rok. 
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l) organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 

zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

ł) utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejsko-Gminny 

Ośrodek Kultury w Nowym Mieście nad Pilicą. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Wnioskował o wprowadzenie 

do porządku obrad jako kolejny pkt. projekt uchwały:  

- w sprawie rozpatrzenia skargi Ewy Borzec na bezczynność Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

W związku z proponowanymi zmianami zapytał czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady tj. z dnia 26 listopada br. był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 11 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz odczytał protokół z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 listopada 2015 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej    p. Tomasz Pietrucha 

3. Mieszkaniec gminy               p. Marian Dziedzic 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo-Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2016 rok wraz z 

niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz projektem uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2021 z 
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objaśnieniami przyjętych wartości oraz wydanie opinii i wniosków do 

projektów.   

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki do projektu budżetu 

na 2016 rok m. in.: planowane dochody Gminy na 2016 rok, plan wydatków 

budżetowych gminy na 2016 rok, przychody i rozchody Gminy, opłaty lokalne, 

plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu sołeckiego 

na 2016 rok.  

Następnie Skarbnik p. Ewa Bator przekazała główne założenia przyjęte do 

opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2021, zgodnie z 

załączonymi załącznikami. 

Pan Burmistrz wniósł propozycje w ramach autopoprawki do projektu uchwały 

budżetowej na 2016 rok, które wynikały ze zdarzeń po przedłożeniu w/w 

projektu. Autopoprawka uwzględnia wprowadzenie nowych zadań 

inwestycyjnych: 

- przebudowa drogi dojazdowej w msc. Gostomia 

- przebudowa drogi w msc. Prosna, Domaniewice, 

-   dofinansowanie do zakupu karetki pogotowia, 

- utworzenie żłobka samorządowego przy ul. Tomaszowskiej 5, przedszkola 

samorządowego i remont budynku Ogniska Pracy Pozaszkolnej, 

- projekt ogrodzenia boiska szkolnego – przy hali widowiskowo- sportowej, 

- opracowanie projektu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

wraz  zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego,  

- dalsza część przebudowy nawierzchni jezdni wraz z odwodnieniem ul. 

Piliczna, 

 - sieć wodociągowa w msc. Żdżary, Borowina, 

- budowa placu zabaw dla dzieci w msc. Rokitnice, Zalesie, Jankowice, 

- sieć wodociągowa I etap ul. Orzechowa, Owocowa, 

- kanalizacja burzowa msc. Borowina. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za przyjęciem powyższego projektu 

uchwały na stan obecnych 3 radnych na sali za 3 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. Na tym posiedzenie zakończono. 

Pan Przewodniczący Komisji dodał, że Komisja obradowała trzykrotnie nad 

projektem uchwały budżetowej w dniu 15 października i w dniu 30 listopada na 

posiedzeniu Komisji Gospodarczo- Budżetowej w dniu 30 listopada br. na 

wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

  

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z posiedzenia Komisji Gospodarczo-

Budżetowej w dniu 22 grudnia br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
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2. Przewodniczący Stałych Komisji  

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w osobach: 

                                                                  p. Dariusz Dziuba 

                                                                  p. Bartosz Gulina 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo - Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2016 rok. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że członkowie Komisji pracowali nad projektem budżetu nad 

zadaniami ujętymi w projekcie nie wniesiono uwag i wniosków do projektu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2016 rok. 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

poinformował, że członkowie komisji pracowali nad projektem uchwały 

budżetowej na posiedzeniach Komisji. Nie wniesiono uwag. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

poinformował, że członkowie komisji pracowali nad projektem uchwały 

budżetowej, nie wnieśli uwag i opiniuje pozytywnie.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz po 

zapoznaniu się z opiniami przedłożonymi przez Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulinę i Przewodniczącego Komisji Oświatowo 

– Społecznej p. Dariusza Dziubę, komisje pozytywnie opiniują projekt uchwały 

budżetowej na 2016 rok. 

Pani Skarbnik wniosła informacje co do wniesionych przez p. Burmistrza 

autopoprawek do projektu budżetu. Nie zostaną wykonane pewne zadania 

inwestycyjne i które należałoby wprowadzić je do budżetu na 2016 rok, a 

dotyczą dokumentacji zaplanowanej w 2015 roku: 

- sieć wodociągowa w msc. Borowina, 

- przebudowa ul. Orzechowej, Malinowej, Morelowej, 

- i zadania w zakresie kanalizacji i wodociągów na terenie miasta czyli 

kanalizacja burzowa osiedle sady –ul. Orzechowa, Morelowa, Malinowa 

rozbudowa kanalizacji sanitarnej ul. 1-Stycznia, 1- Maja, Wspólna, 

Warszawska, Świerkowa, Pólnocna, 

- budowa kanalizacji sanitarnej ul. Góra, Leśna i Kwiatowa,  

- przebudowa stacji uzdatniania wody przy ul. Rawskiej, sieć kanalizacji 

sanitarnej ul. Rawska i Morelowa, sieć wodociągowa  ul. Morelowa, 

Orzechowa, Owocowa. Najprawdopodobniej wymienione zadania nie zostaną 

zrealizowane. Oprócz autopoprawek, które zaproponował pan Burmistrz będą 

do wprowadzenia do projektu budżetu na 2016 rok w/w zadania. Wykonawcy 

nie zdążą ze złożeniem dokumentacji, procedury się przesuwają w czasie.  
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W pkt. 2 spraw bieżących do komisji nie zgłoszono. Posiedzenie zakończono. 

 

Za – ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina 

poinformował, że Komisja pracowała w okresie międzysesyjnym w dniu 30 

listopada br. oraz 22 grudnia br. 

W dniu 30 listopada br. w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg 

załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Wiceprzewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

3. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2016 rok wraz z 

niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz projektem uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2021 z 

objaśnieniami przyjętych wartości oraz wydanie opinii i wniosków do 

projektów.   

4. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki do projektu budżetu 

na 2016 rok m. in.: planowane dochody Gminy na 2016 rok, plan wydatków 

budżetowych gminy na 2016 rok, przychody i rozchody Gminy, opłaty lokalne, 

plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu sołeckiego 

na 2016 rok.  

Pan Burmistrz wniósł propozycje w ramach autopoprawki do projektu uchwały 

budżetowej na 2016 rok, które wynikały ze zdarzeń po przedłożeniu w/w 

projektu. Autopoprawka uwzględnia wprowadzenie nowych zadań 

inwestycyjnych: 

- przebudowa drogi dojazdowej w msc. Gostomia 

- przebudowa drogi w msc. Prosna, Domaniewice, 

-   dofinansowanie do zakupu karetki pogotowia, 

- utworzenie żłobka samorządowego przy ul. Tomaszowskiej 5, przedszkola 

samorządowego i remont Ogniska Pracy Pozaszkolnej, 

- projekt ogrodzenia boiska szkolnego – przy hali widowiskowo- sportowej, 

- opracowanie projektu zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

wraz  zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego,  

- dalsza część przebudowy nawierzchni jezdni wraz z odwodnieniem ul. 

Piliczna, 

 - sieć wodociągowa w msc. Żdżary, Borowina, 

- budowa placu zabaw dla dzieci w msc. Rokitnice, Zalesie, Jankowice, 

- sieć wodociągowa I etap ul. Orzechowa, Owocowa, 

- kanalizacja burzowa msc. Borowina. 
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Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za przyjęciem powyższego projektu 

uchwały na stan obecnych 3 radnych na sali za 3 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

W pkt. 2 Radny Stanisław Dobrodziej wnioskował o usunięcie zeschłych gałęzi 

w drodze powiatowej relacji Żdżary - Domaniewice oraz wnioskował o 

oczyszczanie przydrożnych rowów. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła główne założenia przyjęte do 

opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2021, zgodnie z 

załączonymi załącznikami. W głosowaniu za przyjęciem powyższego projektu 

uchwały na stan obecnych 4 radnych na sali za 4 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. Posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

odczytał protokół z posiedzenia komisji Oświatowo-Społecznej w dniu 30 

listopada br. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej 

listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba – przewodniczący Komisji 

Oświatowo-Społecznej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2016 rok wraz z 

niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz projektem uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2021 z 

objaśnieniami przyjętych wartości oraz wydanie opinii i wniosków do 

projektów. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła założenia przyjęte do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 2016-2021z załączonymi załącznikami. 

Następnie p. Burmistrz wniósł propozycje w ramach autopoprawki do projektu 

uchwały budżetowej na 2016 rok, które nie będzie przedstawiał ponieważ 

przedmówcy przedstawili w swoich wystąpieniach. Członkowie komisji 

pozytywnie zaopiniowali projekty uchwały. W pkt. 2 Radny Czesław Lewecki 

wnioskował o modernizację i uzupełnienie oświetlenia w msc. Borowiec. Na 

tym posiedzenie zakończono. Komisje pracowały nad projektem uchwały 

budżetowej w dniu 15 października, 30 listopada (wspólne posiedzenie komisji), 

w dniu 30 listopada na posiedzeniu komisji, 22 grudnia br. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przewodniczących Stałych 

Komisji Rady Miejskiej. Nie zgłoszono.  
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PKT 4 

Głos zabrał funkcjonariusz Posterunku Policji asp. szt. Wojciech 

Orzeszek. Ostrzegł, aby zwrócić uwagę na grupy przestępcze, które okradają 

osoby starsze. Prosił, aby pod żadnym pozorem nie przekazywać pieniędzy 

osobom, których nie znamy osobiście i nie wpuszczać ich do mieszkania.  

W ostatnim okresie czasu w miejscowości Żdżary doszło do kradzieży pokrycia 

dachowego na budynku dworku. Następnie ostrzegł, że powinniśmy bardziej 

pilnować(zwłaszcza na targowisku miejskim) swoich własnych rzeczy tych, 

które mamy przy sobie, ale nie tylko także dokumentów, portfela. Każdy kto 

zauważy stratę dokumentów powinien udać się do najbliższego oddziału banku, 

dzięki czemu uniemożliwimy zaciągnięcie zobowiązań na nasze nazwisko. 

W imieniu własnym oraz Kierownika posterunku złożył wszystkiego 

najlepszego w Nowym Roku, udanej zabawy sylwestrowej. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z 

pracy za okres od poprzedniej sesji tj. 26.11.2015r. do dnia dzisiejszego. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbył szereg 

spotkań z przedstawicielami różnych instytucji, reprezentował gminę na 

zewnątrz, przyjmował interesantów w sprawach różnych oraz z życzeniami,  

uczestniczył w pracach Stałych Komisji Rady.  

Pan Burmistrz brał udział:  

- w spotkaniu z przedstawicielami firmy w sprawie planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

- w spotkaniu dotyczącym propozycji rekonstrukcji inscenizacji historycznej w 

ramach obchodów 350 lecia ugody podpisanej między księciem Lubomirskim, a 

królem Janem Kazimierzem. Jeżeli dojdzie do realizacji rekonstrukcja odbędzie 

się  na terenie naszego miasta oraz w msc. Łęgonice przy Kościele św. Rocha. 

Pan Burmistrz przypomniał o powołaniu na jednej z ostatnich sesji Gminnej 

Rady Seniorów i  Młodzieżowej Rady Gminy. Następnie powitał przedstawicieli 

uczestniczących w obradach dzisiejszej sesji. Dodał, że uczestniczył w 

posiedzeniu Młodzieżowej Rady Gminy w dniu 01.12 br. 

- w Ogólnopolskiej Konferencji Samorządowej w Warszawie. Temat spotkania: 

środki unijne 2014-2020, projekty współfinansowane przez banki oraz zmiany w 

systemie zamówień publicznych.  

- w dwóch spotkaniach z konserwatorem zabytków w sprawie budynku dworku 

w Żdżarach, 

- w spotkaniu z p.o. dyrektor Liceum Ogólnokształcącego p. Jolantą Kosiacką w 

kwestii poszerzenia oferty programowej liceum na lata następne. Oferta 

programowa została przedłożona Kuratorium Oświaty.  
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- w spotkaniu z przedstawicielami banków działających na naszym terenie. 

Omawiane były zasady współpracy oraz zaangażowanie się w sprawy szpitala 

nowomiejskiego.  

- w spotkaniu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie planu zagospodarowania 

brzegów rzeki Pilica, 

- w spotkaniu z mieszkańcami msc. Borowina w sprawie dokumentacji 

technicznej na budowę sieci wodociągowej z przyłączami,  

- w spotkaniu z twórcami programu, w kwestii zapobiegania narkotykom na 

terenie naszej gminy. Nasza gmina będzie inicjatorem programu, 

- w spotkaniu z Gminną Radą Sportu, dyrektorami szkół oraz przedstawicielami 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Omówione zostały zadania 

na przyszły rok dotyczące budżetu, nagród, organizacji pewnych przedsięwzięć, 

uroczystości, 

- dokonał wizji w terenie realizacji zadania budowa chodnika w Żdżarach, w 

Łęgonicach,  

- w rozwożeniu paczek żywnościowych,  

- we Mszy Św. w Łowiczu, z Przewodniczącym Rady Miejskiej w nowennie do 

Bł. O. Honorata Koźmińskiego, w spotkaniu wigilijnym. Burmistrz podziękował 

wszystkim za udział w spotkaniu wigilijnym oraz Mszy Świętej dziękczynnej w 

dniu 28 grudnia br.   

Następnie poinformował, że na jego ręce wpłynęły  życzenia świąteczne: od ks. 

Biskupa Zawitkowskiego, Ojca Gwardiana i wszystkich Zgromadzeń na terenie 

naszego miasta, Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego, posła na Sejm 

RP Andrzeja Kosztowniaka, posłanki na Sejm RP Anny Kwiecień, posła na 

Sejm RP Marka Suskiego, posła na Sejm RP Wojciecha Surkiewicza, posła na 

Sejm RP Leszka Ruszczyka,  posła na Sejm RP Dariusza Bąka, od Starosty 

Powiatu Grójeckiego, Przysuskiego, od europarlamentarzystów Zbigniewa 

Kuźmiuka, Wojciechowskiego, od poseł na Sejm RP Julii Pitera, Marszałka 

Województwa Mazowieckiego Adama Struzika, Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego, od ojca Krzysztofa Kurzątkowskiego i od ojca 

Przeora Klasztoru Paulinów Warszawskiej pielgrzymki.  

Pan Burmistrz dodał, że kilka dni temu ukazał się artykuł w lokalnej prasie, 

który odczyta i uzupełni.   

,,W ubiegłym roku o tej porze dziękowałem Wam za udział w wyborach. To 

dobrze, że zdecydowaliście się na zmiany w naszej gminie. Dzięki Wam 

zostałem Burmistrzem i dzięki Wam została wybrana nowa Rada Miejska. Od 

pierwszej sesji radni pracują zgodnie i z zapałem. Brak wewnętrznych sporów i 

podziałów sprawił, że moja współpraca z Radą układa się pomyślnie. 

Zgodnie z podjętą strategią kierowania miastem i gminą „ponad podziałami” 

skutecznie zacieramy różnicę na „waszych i naszych”.  Wszyscy bowiem 

pracujemy dla wspólnego dobra naszej „małej ojczyzny”.  Sposób w jaki 

funkcjonuje Rada i jakie sprawy są przedmiotem obrad  można zobaczyć na 
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stronie internetowej Urzędu.  Możliwość nagrywania sesji sprawiła,   że 

mieszkańcy są bezpośrednimi obserwatorami tego co się dzieje. Z tytułu 

powyższych nagrań nikt i nikogo nie wciąga w tryby działań prokuratorskich co 

niejednokrotnie próbowano zrobić, a co nie przyniosło oczekiwanych 

rezultatów. Monitorowanie sesji jest dobrym działaniem. W sposób klarowny i 

transparentny pokazuje pracę naszego Samorządu. Kolejnym dobrym 

rozwiązaniem jest wydłużenie godzin funkcjonowania Urzędu. W każdy 

czwartek mieszkańcy mogą do godz. 17.00 załatwiać swoje urzędowe sprawy. 

Szczególnie jest to istotne dla osób pracujących. Mogą  także skorzystać 

z pomocy prawnika. Bezpłatna obsługa prawna została wprowadzona od 

początku tego roku. Jak mówią niektórzy jest to ewenement w skali kraju. Jak 

bardzo była potrzebna świadczy o tym duża liczba przyjmowanych 

interesantów.  Pan Burmistrz dodał, że obsługa prawna zostanie wprowadzona 

również w Starostwie Powiatowym w Grójcu. Objęcie przeze mnie stanowiska 

Burmistrza nie pociągnęło za sobą zwolnień z pracy bądź prześladowań 

urzędników. Były natomiast rozmowy indywidualne z pracownikami. Miały one 

na celu wyzwolenie pewnych inicjatyw aby Urząd postrzegany był 

w kategoriach przyjaznych dla petenta. Sam także przyjmowałem interesantów 

w różnych sprawach. Rozmawiałem z każdym kto chciał ze mną rozmawiać o 

swoich problemach. W moim gabinecie odbyłem ok. 1500 spotkań. Każda 

sprawa jest inna i wymaga indywidualnych  rozwiązań. Pan Burmistrz dodał, że 

rozmowy z pracownikami na temat poprawy Urzędu będą odbywały się 

cyklicznie. W dniu dzisiejszym odbyła się jedna z odpraw z pracownikami i 

mamy nadzieję, że Urząd stanie się przyjazny. Wiadomo, że wiele spraw nie 

rozwiążemy mieszkańcom, ale będziemy przyjaźni  do wszystkich, którzy będą 

nasz Urząd odwiedzać.  

Wspólnie z Przewodniczącym i Przewodniczącą Rady uważnie słuchamy co 

nam sygnalizują mieszkańcy. Nie lekceważymy żadnej informacji, która może 

pomóc i  przyczynić się do rozwoju naszej gminy. 

Artykuł p. Marty Gonta-Głowackiej „Ostał ci się jeno...” trafnie określił sytuację 

w jakiej przyszło nam pracować. Mnie jako Burmistrza zaskoczyła skala 

„prowizorki” i ogólnego bałaganu. Nowy budynek Urzędu niby odebrany do 

użytku a przez parę miesięcy czekał na uruchomienie. Powodem opóźnienia 

były tzw. „techniczne niedoróbki”. 

Niedopracowany projekt budynku sportowego kosztował nas  wiele zmagań aby 

inwestycję doprowadzić do końca. Brak projektów spowodował, że nie 

mogliśmy skorzystać ze środków z poprzedniej perspektywy unijnej, a takie 

pojawiły się w połowie tego roku. Brak wizji na rozwój miasta to przede 

wszystkim brak jakichkolwiek  działań w sprawie zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Zmiany te są przepustką do inwestowania w 
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turystykę w naszym regionie. Upatrujemy w tym szansę  ekonomicznego 

dźwignięcia  gminy z zapaści gospodarczej. O taką zmianę od lat zabiegają 

mieszkańcy, przedsiębiorcy i inwestorzy. Przeciętnie na taką zmianę w planie 

trzeba czekać ok. 2 lat. Liczne błędy w planie powodują ograniczenia rozwoju 

infrastruktury turystycznej i sportowej. Przystąpiliśmy jednak do działania i 

mam nadzieję, że sobie poradzimy. Na terenach, które mieszkańcy wykorzystują 

do rekreacji kosimy, równamy, wycinamy chaszcze i poprawiamy drogi. Nie 

wszystkim podoba się to co wspólnie z Radą robimy. Wyrazy niezadowolenia z 

naszych działań przesyłane są do prokuratury. Nie zważając na tego rodzaju 

„przeszkadzajki”  opracowujemy plan, zgodnie z którym powstanie prawdziwe 

zaplecze turystyczne. W pierwszym roku naszej kadencji i po raz pierwszy od 

czasów burmistrza Markiewicza został kompleksowo wysprzątany park miejski, 

teren przy cmentarzu z miejscem na parking, rowy przy głównych drogach i 

przystanki autobusowe. Niektóre z nich zostały odmalowane i odnowione. 

Zwracamy uwagę na czystość i estetykę miasta. Czynności takie jak zamiatanie 

chodników,  grabienie liści i sadzenie kwiatów odbywają się systematycznie. 

Można w tym temacie zrobić jeszcze dużo więcej, ale obowiązek dbania o 

przynależne do naszych dróg, rowów przydrożnych nie należy do Urzędu lecz 

do Powiatu lub Województwa. Rowy przydrożne w miarę możliwości są 

sukcesywnie oczyszczane.  

Trudna sytuacja w gminie wiąże się także z trudną sytuacją w powiecie. Jestem 

przekonany, że wielu mieszkańców zna problem zadłużenia  grójeckiego 

szpitala. W naszym szpitalu sytuacja jest analogiczna i trzeba ją w przyszłości 

mądrze rozwiązać. Prawdopodobnie gmina będzie musiała partycypować w  

kosztach  jego utrzymania. Zadłużenie powiatu przekłada się bezpośrednio na 

cele doraźne i długofalowe gminy.  Finanse są nam potrzebne na budowę i 

remonty dróg ale także potrzebne są na oświatę. Nie dopuściliśmy do likwidacji 

Liceum i od 1 września Urząd je przejął i finansuje.  Jest to duże zobowiązanie i 

spore obciążenie dla naszego budżetu. Oznacza to, że na inwestycje tych 

środków będzie  mniej. Uważam jednak, że pozbycie się tak zasłużonej 

placówki szkolnej byłoby ze szkodą dla przyszłości naszej młodzieży. Brak 

wyobraźni ale przede wszystkim kompetencji do zarządzania gminą i powiatem 

znalazł swój epilog w wyrokach sądowych. Zakończyliśmy  proces z PKS  

Grójec  i dzięki temu mieszkańcy mogą korzystać z odremontowanej poczekalni 

i toalet.  To co było niemożliwe przez kilka lat zrobiliśmy w ciągu kilku 

miesięcy. 

Przejdę teraz do zadań inwestycyjnych… 

 Choć tzw. pieniądze unijne mogą pojawić się dopiero pod koniec przyszłego 

roku musimy być do nich przygotowani, stąd też przystąpiliśmy do wykonania 

projektów wodno – kanalizacyjnych. 
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I. Projekt wodno – kanalizacyjny – osiedle Sady 

II. Projekt wodociągowy – rozbudowa Żdżary 

III. Projekt wodociągowy – Borowina 

IV. Projekt kanalizacyjny – ulice 1 Stycznia,1Maja i inne 

V. Projekt kanalizacyjny – ulica Leśna, Kwiatowa oraz częściowo Góra 

VI. Projekt na oświetlenie oraz ułożenie kostki – osiedle Sady 

Wykonaliśmy następujące inwestycje drogowe: 

- wytyczenie i utwardzenie kruszywem na całej długości drogi 1 Maja – 

Bogudzięka – Świdrygały 

- wytyczenie i utwardzenie kruszywem drogi za mostem w Gostomii (jest ona 

jednocześnie ścieżką rowerową prowadząca od Gostomii przez lasy w kierunku 

Waliski i dalej Nowego Miasta). 

- droga asfaltowa Godzimierz – Zabłocie 

- droga asfaltowa od granicy powiatu do Domaniewic 

- droga asfaltowa we wsi Łęgonice 

- ulica Jabłoniowa – kostka 

- ulica Parkowa z parkingiem – kostka 

-odcinek drogi w Pobiednej, wspólnie ze wspólnotą wsi Pobiedna. Część prac na 

drogach powiatowych została wykonana wspólnie ze Starostwem Powiatu 

Grójeckiego.  

Do inwestycji drogowych doliczymy również wiele kilometrów dróg wiejskich 

uzupełnionych kruszywem. 

Wybudowaliśmy również chodniki: 

-  na ulicy Spacerowej przy przychodni, 

- ciąg pieszy wzdłuż Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście - chodnik w 

miejscowości Łęgonice oraz przedłużyliśmy chodnik przy drodze powiatowej 

do drogi wojewódzkiej – chodnik w Żdżarach. 

W miejscowości Żdżary zostały wymienione ze względów bezpieczeństwa 

wszystkie hydranty. Wcześniej były one zaprojektowane i wykonane pośrodku 

chodnika i wystawały na wysokość ok. 50 cm. 
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Jedną z obietnic wyborczych, którą już wcielamy w życie jest rozbudowa 

placów zabaw. W tym roku powstały dwa nowe w miejscowościach: Rosocha 

oraz Łęgonice. Kolejną obietnicą wyborczą była poprawa wyglądu i warunków 

w świetlicach wiejskich oraz w budynkach komunalnych. Do końca roku 

oddamy cztery lokale, (lokale już są oddane) w których zamieszkają bądź już 

zamieszkały osoby bezdomne lub w trudnej sytuacji życiowej, materialnej. 

Wyremontowane zostały niektóre klatki schodowe w budynkach komunalnych, 

schody, wstawiono nowe drzwi i okna. Były to budynki zupełnie nie 

remontowane od wielu lat. Świetlice są w trakcie remontów, które 

przeprowadzamy w Jankowicach, Rososze, Rokitnicy, Domaniewicach, 

Żdżarach i Łęgonicach. W budynkach tych wymieniono okna, pomalowano 

pomieszczenia, naprawiono dach. Niektóre świetlice są w trakcie wymiany 

instalacji elektrycznej, podłóg lub termomodernizacji. Część z tych remontów 

wykonujemy przy pomocy druhów strażaków i wspólnot wiejskich za co im 

dziękujemy. Dobra współpraca sołtysów i radnych z mieszkańcami 

zaowocowała procesem „osuszania gminy”. Po wielu latach odtworzono i 

oczyszczono szereg rowów melioracyjnych, zrobiono kilka przepustów. 

Ponieważ zdawaliśmy sobie sprawę, iż w tym roku nie będziemy mogli 

reaktywować Ogniska Pracy Pozaszkolnej postanowiliśmy, że do szkół powrócą 

zajęcia pozalekcyjne. Zajęcia takie ponownie odbywają się w szkołach a 

propozycje ilości i charakteru zajęć przedstawiali dyrektorzy po zasięgnięciu 

opinii nauczycieli i uczniów. Po raz pierwszy od wielu lat przywróciliśmy 

zajęcia w czasie ferii zimowych. Zgodnie z zainteresowaniami dzieci opłacamy 

instruktorów i nauczycieli po to by czas w trakcie ferii był spędzony 

bezpiecznie, zgodnie z zainteresowaniami dzieci. Aby proces zarządzania naszą 

gminą był pełny i efektywny, chcemy słuchać państwa propozycji i 

przyjmujemy uwagi. Pojawiają się takie w czasie zebrań wiejskich, w czasie 

sesji Rady Miejskiej i Komisji oraz w czasie rozmów indywidualnych  z 

burmistrzem. 

Cieszymy się z każdej najmniejszej nawet sprawy, którą uda się nam załatwić 

dla mieszkańców. Aby mieć szersze spojrzenie na problemy naszej gminy 

powołaliśmy z końcem roku Młodzieżową Radę Gminy oraz Gminną Radę 

Seniorów. Są to przedstawiciele różnych grup społecznych, którzy zapewne 

będą mieli szereg pomysłów. Pomogą nam one w lepszym zarządzaniu, 

realizowaniu pomysłów mieszkańców. O tym ,że bardzo liczymy na współpracę 

z mieszkańcami świadczy fakt, iż od tego roku przekazaliśmy część budżetu w 

ręce sołtysów. O środkach z tzw. funduszu sołeckiego będą decydować sami 

mieszkańcy. 

Pan Burmistrz dodał, że wszystko co odczytał udało się wykonać z budżetu 

gminy bez funduszy unijnych. Pierwsze środki pojawią się pod koniec 

przyszłego roku.   

Szanowni Państwo! 
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Chcemy podnosić poziom życia w naszej gminie i zapewne starczy nam do tego 

sił, determinacji i pomysłów. Nie oglądamy się do tyłu, nie zważamy na niski 

budżet i trudności bo czujemy, że wielu z was nas wspiera, podpowiada, 

pomaga. Jest długa lista osób, instytucji, firm, którym jesteśmy wdzięczni. Za 

wszelką pomoc i sympatię skierowaną w naszym kierunku serdecznie 

dziękujemy. Osobom duchownym siostrom dziękujemy za wsparcie 

modlitewne. Staroście Powiatu Grójeckiego wraz z Zarządem, Radnym i 

Sołtysom za bardzo dobrą współpracę. Jesteśmy wdzięczni sponsorom, 

wspierającym nas przy różnych uroczystościach. 

Dodał, że w swojej wypowiedzi wspomniał o rozwożeniu paczek 

żywnościowych. Paczki były rozwożone przy współpracy wolontariatu.  

W tej atmosferze pełnej nadziei na lepszą przyszłość oraz w atmosferze 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia chcemy podzielić się z wami drodzy 

mieszkańcy ciepłem stajenki. Niech to ciepło ogrzeje serca nas wszystkich a 

blask Gwiazdy  Betlejemskiej będzie drogowskazem  ku dobru  w Nowym 

Roku. 

Pan Burmistrz złożył życzenia noworoczne, podziękował wszystkim za 

współpracę w tym roku i liczy również na taką w przyszłym roku.  

Pan Burmistrz prosił o zabranie głosu pracowników Urzędu p. Andrzeja 

Przyborka i p. Małgorzatę Krawczyk.  

Jako pierwszy głos zabrał p. A. Przyborek – Pan Burmistrz wymienił 

inwestycje, które były realizowane, ale przekaże informacje o kolejnych 

mniejszych, które były realizowane tj. budowa ul. Jabłoniowej, przebudowa 

ulicy Parkowej, budowa chodnika przy ul. PSP Nowe Miasto nad Pilicą, 

przebudowa chodnika przy ul. Spacerowej, przebudowa drogi lokalnej 

Godzimierz - Zabłocie. Zadania były realizowane w ramach zamówień 

publicznych czyli w oparciu o ogólnokrajowe przetargi. Koszt tych inwestycji to 

ok. 787 000,00zł. Ułożono 5043 m2 kostki brukowej. Wykonano 3856 m2 

nawierzchni bitumicznej tj. 964m. 

Wykonano także w ramach zapytań cenowych mniejsze inwestycje polegające 

na wykonaniu drogi albo nawierzchni twardej z kruszywa tj. ul. 1 Maja i drogi 

,,Bogudzięka”, wykonano przepust we wsi Domaniewice na drodze o 

powierzchni bitumicznej, droga za mostem w Gostomii odcinek o dł. 1230 m – 

droga z kruszywa, ułożenie kostki na placu przy ul. Parkowej 390m2, 

przebudowa drogi we wsi Pobiedna. Przebudowano chodnik przy ul. 

Tomaszowskiej o pow. 132m2. Przeprowadziliśmy remont cząstkowy ulic i 

dróg o nawierzchni bitumicznej masą na gorąco poprzez powierzchniowe 

utrwalenie emulsją i grysami. Wyremontowano ok. 3000m2 nawierzchni za 

kwotę ok. 81 000,00zł. Zakupiono i rozgarnięto na drogach kruszywo w ilości 

1535 ton za kwotę 68 000,00zł. Jest to nie tylko wyrównanie dróg, ale także 

przygotowanie podbudowy pod ewentualną nawierzchnię bitumiczną. 

Wykonano również modernizację oświetlenia: w msc. Żdżarki w kierunku wsi 

Prosna, w msc. Rosocha w kierunku wsi Dąbrowa, w msc. Łęgonice (obręb 
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kościoła), ul. Tomaszowska w kierunku Łęgonic, ul. Leśna, Gostomia(stawy). 

Zamontowano lampy: ul. Podgórna, Borowina, ul. Góra, Domaniewice, pl. O. 

H. Koźmińskiego. Łącznie 24 lampy. Wielokrotnie mieszkańcy zwracali się z 

prośbą o zamontowanie lustra w msc. Żdżary (zjazd z drogi wojewódzkiej)  

Wystosowano kilka pism, otrzymaliśmy odpowiedź negatywną z Urzędu 

Marszałkowskiego. Wyjaśnił, że gmina musiałby przygotować dokumentację, 

na zmianę istniejącego projektu organizacji ruchu na drodze nr 707-koszt ok. 

8 000,00zł. natomiast realizacja zadania to koszt ok. 4 000,00zł. Zadanie będzie 

realizowane najprawdopodobniej przy współdziałaniu innej inwestycji z 

Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich. Następnie poprosił sołtysów, 

którzy wystąpili o remont dróg w ramach funduszu sołeckiego o zgłaszanie się 

w celu dokonania uzgodnień. 

Głos zabrała p. M. Krawczyk -  poinformowała, że w trakcie są opracowywane 

dokumentacje na realizację zadań. W miesiącu grudzień został ogłoszony 

przetarg na przebudowę kanalizacji deszczowej ul. Tomaszowska. Zadanie 

zostało podzielone na trzy etapy. Z terminem realizacji I etapu do końca 

października 2016, II etap do końca października 2017,  III do sierpnia 2018. 

Termin składania ofert upływa 4 stycznia 2016 roku.  

Sieć wodociągowa w msc. Żdżary. Realizacja zadania wykonana w terminie.  

W dniu 9 listopada br. odbyło się spotkanie z udziałem geologa, dyrektora 

Zakładu Usług Komunalnych, Pana Burmistrza, projektanta w sprawie 

wypracowania stanowiska odnośnie uzdatniania wody. Pojawiły się problemy ze 

względu na badania geologiczne, w pierwotnej wersji planowana była studnia. 

Ustalono, że istniejące studnie zostaną pogłębione, udrożnione. Dokumentacja 

jest w posiadaniu Urzędu. 

Sieć wodociągowa  w msc. Borowina. Ze względu na brak map, wystąpiono z 

aneksem na wniosek projektanta.  W dniu 16 grudnia br. odbyło się spotkanie z 

mieszkańcami, na którym zostały przedstawione wersje ,,robocze” projektu. 

Zapoznano z opłatą adiacencką.   

Budowa kanalizacji sanitarnej – ul. Góra, ul. Leśna, ul. Kwiatowa. W dniu 24 

listopada odbyło się spotkanie z mieszkańcami w celu uzgodnienia projektu. 

Sieć wodociągowa w rejonie ul. Morelowa, ul. Orzechowa i sieć kanalizacji 

sanitarnej w rejonie ul. Morelowa i ul. Rawska. Termin realizacji dokumentacja 

do 31 grudnia br. Następnie p. Krawczyk omówiła zakres realizacji 

planowanego zadania - Rozbudowa kanalizacji sanitarnej - ul. 1 Maja, ul. 1 

Stycznia, ul. Wspólna, ul. Warszawska, ul. Świerkowa, ul. Północna.  

Pan Burmistrz uzupełnił wypowiedzi. Spotkania organizowane z mieszkańcami, 

sołtysami, radnymi w trakcie realizacji prac miały służyć do wypracowania 

najlepszej koncepcji. Prosił o zgłaszanie wcześniej p. Krawczyk problemów, 

wynikających w realizacji przedsięwzięcia, aby je uwzględnić w projekcie. 

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 
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- od Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

16.11.2015r. prośba o interwencję w sprawie uregulowania należności 

z tytułu dostawy wody i odbioru nieczystości ciekłych. 

- od Rgionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 7 grudnia 2015r. 

Uchwała Nr Ra.438.2015 w sprawie opinii o przedłozonym przez 

Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na Lata 2016-

2021. Opinia pozytywna. 

- od Rgionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w Warszwie z dnia 7 

grudnia 2015 r. Uchwała Nr Ra.439.2015 w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą Uchwały Budżetowej na rok 2016 oraz możliwości sfinansowania 

planowanego w budżecie deficytu. Opinia pozytywna. 

- od p. Anny i Zbigniewa Laudy z dnia 23 grudnia 2015r. Zażalenie 

kierowane do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego Wydział VIII 

Zamiejscowy w Radomiu.  

 

Przewodniczący wspomniał o powołaniu w dniu 01.12.2015r. Młodzieżowej 

Rady  Gminy i Gminnej Rady Seniorów.  

Gminna Rada Seniorów obradowała na pierwszym posiedzeniu w dniu 17 

grudnia 2015 roku. 

Młodzieżowa Rada Gminy obradowała na pierwszym posiedzeniu w dniu 18 

grudnia 2015 roku. Na posiedzeniach pojawiło się wiele pomysłów, 

podpowiedzi. W perspektywie czasu poprosimy przedstawicieli o 

przedstawienie efektów swojej pracy.  

Przewodniczący Rady podziękował radnym, sołtysom, przewodniczącym rad 

osiedlowych za udział we Mszy Świętej dziękczynnej w dniu wczorajszym oraz 

za miniony wspólnie rok pracy. Powiedział, że miło jest, że państwo wspólnie 

angażujecie się wspólnie w przedsięwzięcia. Jak pamiętamy takie wspólne 

wydarzenia były w tym roku, czeka nas jeszcze więcej w roku 2016. Staramy się 

używać  sformuowania wprost, że jest to ,,pięć minut dla Nowego Miasta,,. 

Mając na uwadze osobę,  Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego. 

Wierzę jak wszyscy w to głęboko i  życzylibyśmy sobie, aby Nowe Miasto 

obudziło się z letargu. To co mnie osobiście przytrafiło o dreszcze to informacja 

kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. U.Gil na 

posiedzeniu Rady Seniorów o spadku liczby mieszkańców w naszej gminie. To 

są informacje, które powinny nas dopingować do działania. Wierzę głęboko, że 

zarówno Radę jak i obecnych zdopinguje do działania. Następnie 

Przewodniczący Rady zaprosił na zabawę sylwestrową. Poprosił obecnych o 

pomoc w rozplakatowaniu infomacji o imprezie sylwestrowej 2015/2016. 
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 PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 

2015 rok. Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Zmiany dotyczą załącznika 

nr 1 do niniejszej uchwały. Zmiany polegają na przesunięciu planu wydatków 

między poszczególnymi podziałami klasyfikacji budżetowej głównie dotyczy to 

przeniesień planów wydatków w ramach wynagrodzeń osobowych 

pracowników, składek na ubezpieczenie społeczne i Fundusz Pracy między 

działami, między rozdziałami, klasyfikacji budżetowej w celu uporządkowania 

planu wydatków poniesionych do końca tego roku. Kolejna zmiana to 

zwiększenie wydatków bieżących z przeznaczeniem na zakup materiałów i 

wyposażenia w Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą o 

kwotę 4 000,00zł. oraz zwiększenie planu wydatków bieżących 

z przeznaczeniem na zakup pozostałych w zakresie gospodarki komunalnej i 

ochrony środowiska o kwotę 6 000,00zł. W związku z zakończeniem realizacji 

zadań inwestycyjnych w zakresie dwóch placów zabaw w msc. Rosocha, 

Łęgonice. Zmniejsza sie plan wydatków na tych zadaniach o kwoty 

odpowiednio po 5 000,00zł. W związku z wprowadzonymi zmianami nadwyżka 

budżetowa nie ulega zmianom i bedzie wynosiła 786 122,00zł. Przesunięcia w 

planie wydatków między paragrafami powodują zmiany w planie wydatków 

bieżących gdzie kwota po zmianach będzie wynosiła 20 666 300,77zł., 

natomiast plan wydatków majątkowych po zmniejszeniu będzie wynosił 

3 260 132,00zł. Natomiast załącznik nr 2 są to zmiany w planie zadań 

inwestycyjnych. Są to dwie zmiany powodujące zmniejszenie planu zadań 

inwestycyjnych ogółem o kwotę 10 000,00zł. i dotyczy to wspomnianych zadań 

w zakresie dwóch placów zabaw w przypadku jednego i drugiego zadania do 

kwoty 20 000,00zł.   

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/97/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Pani Skarbnik omówiła 

projekt uchwały. Projekt zawiera dwa załączniki. W załączniku nr 1 dokonuje 

się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy w roku 2015 w związku z 

dokonanymi zmianami na podstawie uchwały w budżecie oraz na podstawie 

Zarządzeń Burmistrza przewidzianych w okresie międzysesyjnym. Dotyczą 

głównie otrzymanych planów w zakresie zmian dotacji od Wojewody 

Mazowieckiego. W załączniku nr 2 dokonuje się zmian w Wykazie 
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Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Zmiany dotyczą budowy 

kanalizacji sanitarnej – ul. Góra, ul. Leśna i ul. Kwiatowa. Termin realizacji 

przedsięwzięć przenosimy na rok 2016. Zadanie – uzdatnianie wody przy ul. 

Rawskiej również przeniesione na rok przyszły w związku z nieterminowym 

wykonaniem dokumentacji. Podobnie sieć kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. 

Rawska,  ul. Morelowa, sieć wodociągowa w rejonie ul. Morelowa, ul. 

Orzechowa, ul. Owocowa, sieć wodociągowa w msc. Borowina i Żdżary. Była 

propozycja zwiększenia nakładu limitów finansowych o kwotę 21 000,00zł. na 

realizację zadania rozbudowa budynku komunalnego świetlicy budynku 

wiejskiego w Bielinach. Po uzgodnieniach zwiększenie to wynikało ze złożonej 

najtańszej oferty na realizację tego zadania. Natomiast pojawiła się propozycja, 

że zadanie może zostać wykonane za niższą cenę dlatego będzie ogłoszone 

ponowne zapytanie cenowe do realizacji tego zadania. Wydatki w 2016 na to 

zadanie w tej Wieloletniej Prognozie zostają na poziomie kwoty 70 000,00zł.    

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/98/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 6c 

   Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021 wraz z uzasadnieniem. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt  Uchwały Budżetowej na rok 2016 wraz z uzasadnieniem. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2021, co stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez 
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Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą projekcie Uchwały 

Budżetowej na rok 2016 oraz możliwości sfinansowania planowanego w 

budżecie deficytu, co stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna.  

 

      Głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz. W wyniku analizy jaką prowadziła na wspólnym posiedzeniu 

Komisja Gospodarczo-Budżetowa w dniu 22 grudnia 2015 roku, opiniuje 

pozytywnie projekt budżetu na 2014 rok. Po zapoznaniu się z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej ustalono, że projekt budżetu na 2016 rok jest 

projektem do przyjęcia bez korekt ze strony Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

 

 Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba odczytał Stanowisko 

Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków radnych oraz 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-

2021.  

Do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016- 2021 Burmistrz 

Miasta i Gminy nie otrzymał wniosków dotyczących zmian projektu od 

poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej. Opinie wszystkich komisji 

były pozytywne.  

Ponadto, w związku z autopoprawką do projektu uchwały budżetowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2016 rok Burmistrz Miasta i Gminy proponuje 

wprowadzić odpowiednie zmiany również w załącznikach do projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016- 2021 tj.  

1. w Załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2016-2021 dokonuje się korekty odpowiednich elementów 

prognozy w związku ze zmianami wielkości dochodów, wydatków, 

przychodów, rozchodów oraz wyniku budżetu 2016 roku. 

Dochody ogółem - 22 483 166 zł., 

Dochody bieżące - 21 733 166 zł., 

Dochody majątkowe -      750 000 zł., 

Wydatki ogółem - 24 613 166 zł., 

Wydatki bieżące - 20 380 156 zł., 

Wydatki majątkowe -   4 233 010 zł., 

Wynik budżetu - - 2 130 000 zł., 

Przychody budżetu -   2 580 000 zł., 

Rozchody budżetu -      450 000 zł., 

Kwota długu  - 4 662 264,80 zł. 

 2. w Załączniku Nr 2 Wykaz Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021 dokonuje się 
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następujących zmian w zakresie wydatków majątkowych na przedsięwzięcia w 

2016 roku w ramach wydatków na programy, projekty lub zadania pozostałe 

zaplanowano dodatkowo: 

 „”P” Przebudowa ulicy Malinowej, ulicy Morelowej i ulicy Orzechowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą - Poprawa infrastruktury drogowej”- 15 000 zł. 

 „Przebudowa stacji uzdatniania wody przy ul. Rawskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą- Poprawa infrastruktury z zakresu uzdatniania wody” – 40 000 zł. 

 „Kanalizacja burzowa – ul. Orzechowa, ul. Malinowa i ul. Morelowa w Nowym 

mieście nad Pilicą -  Poprawa infrastruktury kanalizacyjnej na terenie gminy” – 

5 040 zl. 

„Rozbudowa budynku komunalnego – świetlicy wiejskiej w Bielinach - 

Poprawa infrastruktury komunalnej” – 91 000 zł. 

„Rozbudowa kanalizacji sanitarnej (ul. 1 Maja, 1 Stycznia, ul. Wspólna, ul. 

Warszawska, ul. Świerkowa i ul. Północna) w Nowym Mieście nad Pilicą - 

Poprawa infrastruktury kanalizacyjnej na terenie gminy” – zwiększenie o 33 000 

zł., 

„Sieć kanalizacji sanitarnej - w rejonie ul. Rawska i ul. Morelowa w Nowym 

Mieście nad Pilicą - Poprawa infrastruktury kanalizacyjnej w Nowym Mieście 

nad Pilicą  - 10 000 zł,. 

„Sieć wodociągowa - w rejonie ul. Morelowa, ul. Orzechowa i ul. Owocowa w 

Nowym Mieście nad Pilicą - Poprawa infrastruktury wodociągowej na terenie 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą” – 30 000 zł,. 

„Sieć wodociągowa w msc. Borowina - Poprawa infrastruktury wodociągowej 

na terenie gminy’ – 30 000 zł., 

„Sieć wodociągowa w msc. Żdżary - Poprawa infrastruktury wodociągowej na 

terenie gminy’ – 35 000 zł, 

„Utworzenie żłobka samorządowego na terenie Nowego Miasta nad Pilicą - 

Poprawa infrastruktury edukacyjnej” – 30 000 zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba odczytał Stanowisko 

Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków radnych oraz 

przyjęcia autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

2016 rok.  
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Do projektu budżetu gminy na 2016 Burmistrz Miasta i Gminy nie otrzymał 

wniosków od poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej dotyczących 

zmian projektu. Opinie wszystkich komisji były pozytywne.  

Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić  następujące zmiany 

- autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2016 

rok. 

I. w §1 ust. 1 projektu uchwały budżetowej na 2016 rok korekta polega na: 

zwiększeniu planu dochodów ogółem o 500 000 zł. 

w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa 

rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

dochody majątkowe – 500 000 zł. z tego: 

- sprzedaż działek budowlanych, nieruchomości gruntowych oraz budynków 

komunalnych 

II. w §1 ust. 1 projektu uchwały budżetowej na 2016 rok korekta polega na: 

zwiększeniu planu wydatków ogółem o 1 330 000  zł. 

w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo 

rozdział 01010 Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 65 000 zł. z tego: 

„Sieć wodociągowa w msc. Borowina” – 30 000 zł., 

„Sieć wodociągowa w msc. Żdżary” – 35 000 zł., 

w dziale 600 Transport i łączność 

rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 450 000 zł. z tego: 

- dotacje celowe na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu 

terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych  + 450 000,00 zł. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1688W Nowe Miasto – Domaniewice” – 

250 000 zł., 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1104W Falęcice – Nowe Miasto we wsi 

Gostomia” – 100 000 zł., 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1686W we wsi Prosna” – 100 000 zł., 

w dziale 600 Transport i łączność 

rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 75 000 zł. z tego: 

- wydatki na zadania inwestycyjne:  

– „Budowa ulicy Pilicznej w Nowym Mieście nad Pilicą” – 60 000 zł. 

- „Przebudowa ulicy Malinowej i ul. Morelowej i ul. Orzechowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą – 15 000 zł. 

w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa 

rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

wydatki  bieżące (zwiększenie) – 35 960 zł. z tego: 

- wydatki na remont budynku komunalnego przy ul. Tomaszowskiej 5 (dawne 

OPP) – 35 960 zł. 
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wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 91 000 zł. z tego: 

- wydatki na zadania inwestycyjne– „Rozbudowa budynku komunalnego – 

świetlicy wiejskiej w Bielinach” – 91 000 zł. 

w dziale 710 Działalność usługowa 

rozdział 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego 

wydatki  bieżące (zwiększenie) – 60 000 zł. z tego: 

- wydatki na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego gminy – 60 000 zł. 

w dziale 801 Oświata i wychowanie 

rozdział 80120 Licea Ogólnokształcące 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 25 000 zł. z tego: 

„Budowa boiska sportowego przy liceum Ogólnokształcącym w Nowym 

Mieście nad Pilica”  – 25 000 zł. 

w dziale 851 Ochrona zdrowia 

rozdział 85111 Szpitale ogólne 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 100 000 zł. z tego: 

- dotacje celowe na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu 

terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych  + 100 000,00 zł. 

„Zakup karetki dla SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą” – 100 000 zł., 

w dziale 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

rozdział 85305 Żłobki 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 30 000 zł. z tego: 

„Utworzenie żłobka samorządowego na terenie Nowego Miasta nad Pilica”  – 

30 000 zł. 

w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 328 040 zł. z tego: 

„Sieć wodociągowa w rejonie ul. Morelowej, ul. Orzechowej i ul. Owocowej                   

w Nowym Mieście nad Pilicą”  – 30 000 zł., 

   „Kanalizacja deszczowa w ul. Browarnej  w Nowym Mieście nad Pilicą”  – 200   

000 zł, 

„Budowa kanalizacji sanitarnej – ul. Góra, ul. Leśna i ul. Kwiatowa w Nowym 

Mieście nad Pilicą” – 10 000 zł,. 

  „Kanalizacja burzowa – „osiedle Sady” ul. Orzechowa, ul. Malinowa i ul.    

Morelowa  w Nowym Mieście nad Pilicą”  – 5 040 zł, 

     „Przebudowa stacji uzdatniania wody przy ul. Rawskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą” – 40 000 zł, 

     „Rozbudowa kanalizacji sanitarnej (ul. 1 Maja, 1 Stycznia, ul. Wspólna, ul.   

Warszawska, ul. Świerkowa i ul. Północna) w Nowym Mieście nad Pilica” – 

33 000 zł., 

„Sieć kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Rawska i ul. Morelowa w Nowym 

Mieście nad Pilicą”  – 10 000 zł., 
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w dziale 926 Kultura fizyczna 

rozdział 92695 Pozostała działalność 

wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 40 000 zł. z tego: 

     „Plac zabaw w msc. Rokitnica”  – 13 000 zł., 

„Plac zabaw w msc. Zalesie”  – 13 000 zł, 

     „Plac zabaw w msc. Jankowice”  – 14 000 zł, 

w dziale 926 Kultura fizyczna 

rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej 

wydatki  bieżące (zwiększenie) – 30 000 zł. z tego: 

dofinansowanie zadań z zakresu kultury fizycznej, rekreacji wśród społeczności 

lokalnej – piłka nożna – prowadzenie szkolenia sportowego dla dzieci, 

młodzieży i dorosłych - 30 000 zł. 

III. Na podstawie powyższych zmian zmianie ulega §1 i §2 projektu uchwały 

budżetowej na 2016 rok, korekta polega na: 

- zwiększeniu planowanych dochodów ogółem o kwotę  500 000 zł. tj. do kwoty 

22 483 166 zł. 

- zwiększeniu planowanych wydatków ogółem o kwotę  1 330 000 zł. tj. do 

kwoty 24 613 166 zł. 

- zwiększeniu planowanego deficytu o kwotę 830 000 zł do kwoty 2 130 000 zł.  

- zwiększeniem przychodów budżetu z kredytów i pożyczek o kwotę 830 000 zł. 

do kwoty 2 580 000 zł.  

Uwzględniając powyższe, odpowiednim zmianom ulega:  

-  Treść uchwały budżetowej na 2016 rok , 

- Załącznik Nr 1 – Dotacje udzielane w 2016r. z budżetu podmiotom należącym  

    i nienależącym do sektora finansów publicznych, 

-  Tabela Nr 1 – Plan dochodów budżetu gminy na 2016 rok, 

- Tabela Nr 2 – Plan wydatków budżetu gminy na 2016 rok, 

- Tabela Nr 3 – Plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2016 roku. 

 

- Dyskusja 

Przewodnicząca osiedla nr 1 p. Helena Pardej podziękowała Skarbnik Miasta i 

Gminy p. Ewie Bator za pracę jaką włożyła w opracowanie tego budżetu z p. 

Burmistrzem i pracownikami poszczególnych Referatów. Jednak całość zebrała 

p. Skarbnik. Ponieważ brak było uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

budżetu to  zasługa pani Skarbnik i za to jej dziękuje. Panią Skarbnik 

nagrodzono oklaskami.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2016-2021.  

Pani Skarbnik omówiła załączniki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021.Projekt  

zakłada naniesione autopoprawki przedstawione przez p. Burmistrza. Zmiany te 
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dotyczą zmian w Załączniku Nr 1 mamy wystosowane kwoty po stronie 

dochodów i wydatków w wyniku budżetu oraz rozchodów i przychodów w 

wysokości długu po naniesionych autopoprawkach do projektu w roku 2016. W 

załączniku Nr 2 -Wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

zostały uzupełnione o dodatkowe zadania, które zostały wniesione na podstawie 

autopoprawki p. Burmistrza oraz zadań, które nie zostaną zrealizowane 

terminowo czyli do końca 2015 roku i przechodzą do realizacji w roku 2016.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/99/2015  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

Uchwały Budżetowej na rok 2016 Nr XVII/100/2016.  

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały z naniesionymi autopoprawkami 

Burmistrza, które polegały na zmniejszenie planowanych dochodów budzetu 

ogółem o 500 000,00zł. w zakresie dochodów majątkowych, gdzie po zmianach 

planowane dochody będą wynosiły 22 483 166zł. również po stronie wydatków  

zostały wprowadzone autopoprawki i dotyczyły one wydatków na zadania 

inwestycyjne, łączna kwota zmian to zwiększenie o kwotę 1 330 000zł. , 

wydatki po zmainach będą wynosiły 24 613 166zł. Zmiany te spowodowały 

zwiększenie planowanego deficytu budżetu o kwotę 830 000zł. Po zmianach 

planowanych będzie wynosił 2 130 000zł. Finansowanie tego deficytu to 

przychody w postaci palnowanie zaciągnięcia kredytów i pożyczek. W związku 

z tymi zmianami planowanymi uległy zmianie uległy cztery załączniki do 

projektu uchwały budżetowej. Załącznik nr 1 dotacji udzielanych w 2016 roku 

z budżetu gminy podmiotów należących i nie należącyh do sektora finansów 

publicznych. Zmieniła się tabela nr 1 plan dochodów budżetu Gminy na 2016 

rok. Tabela nr 2 plan wydatków na 2016 rok oraz plan wydatków na zadania 

inwestycyjne w 2016 roku, gdzie kwota wydatków majątkowych wzrosła do 

4 233 010zł.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w palnie wydatków budżetu Gminy na 

2016 rok dział 80110 Gimnazja kwota 2 224 037,00zł czy otrzymamy ogólną 

subwencję dla liceum i gimnazjum czy oddzielnie dla szkół. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że w tej chwili mamy informację  na temat ogólnej kwoty subwencji 

dla wszystkich jednostek. Na początku roku  Gmina otrzymuje informację o 

subwencji i wówczas są wyliczane kwoty na poszczególne jednostki. Jeśli 

chodzi o liceum po przeliczeniu jest to kwota około 800 000zł.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/100/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
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PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/82/2015 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia wzorów 

deklaracji i informacji w sprawie podatku rolnego. 

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że w 

związku z nowelizacją ustawy o podatku rolnym konieczna jest zmiana podjętej 

uchwały Nr XVI/82/2015 przez Radę Miejską w dniu 26 listopada 2015 roku. W 

związku z dostosowaniem druków do zmienionych przepisów w celu 

zapewnienia prawidłowego wymiaru podatku rolnego.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/101/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany w uchwale nr XVI/84/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie ustalenia 

wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek leśny. 

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że w 

załączniku do projektu uchwały – formularz ZL-1/B usunięto zwolnienia 

ustawowe w podatku leśnym na podstawie ustawy, które nie dotyczą naszej 

gminy, a wprowadzono inne zwolnienia.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/102/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/86/2015 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie określenia wzorów 

deklaracji i informacji w sprawie podatku od nieruchomości.  

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że w 

związku z nowelizacją ustawy o podatkach i opłatach lokalnych konieczne jest 

podjęcie uchwały w celu dostosowania druków do zmienionych przepisów dla 

zapewnienia prawidłowego wymiaru podatku od nieruchomości. W załączniku 

do projektu uchwały – formularz ZN-1/B na podstawie ustawy usunięto 

zwolnienia ustawowe, które nie dotyczą naszej Gminy, a wprowadzono 

zwolnienia uchwalone uchwałą Nr XVI/87/2015 Rady Miejskiej w dniu 26 

listopada 2015 roku.  
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W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/103/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6g 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/89/2015 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień w podatku 

od środków transportowych na 2016 rok.  

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że na 

podstawie ustawy o podatkach i opłatach lokalnych Rada Miejska może 

wprowadzić inne zwolnienia w podatku od nieruchomości transportowych z 

wyjątkiem na działalność gospodarczą. Zmiana dotyczy zapisu w §1 w uchwale 

podjętej na poprzedniej sesji.    

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/104/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6h 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XVI/90/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty od 

posiadania psów na 2016 rok. 

Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że zmiana 

dotyczy wprowadzenia do uchwały załącznika – Wykazu sołtysów 

wyznaczonych na inkasentów oraz nazwy sołectwa. Nie pobiera się opłaty od 

posiadania psów m. in. od podatników podatku rolnego od gospodarstw rolnych 

z tyt. posiadania nie więcej niż dwa psy oraz osób w wieku powyżej 65 lat 

prowadzących samodzielnie gospodarstwo domowe z tyt. posiadania jednego 

psa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej uzupełnił wypowiedź, przytoczył art. ustawy o 

podatkach i opłatach lokalnych.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/105/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6i 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/92/2015 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie opłaty targowej. 
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Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień wyjaśniła, że w 

związku z nowelizacją ustawy o podatkach i opłatach lokalnych konieczne jest 

podjęcie uchwały przez Radę Miejską w celu zapewnienia prawidłowego 

poboru opłaty targowej. Zmiany dotyczą uzupełnienia w §2 treści uchwały 

zgodnej z zapisami z 2004 roku ustalenia dziennych stawek opłat targowych 

obowiązujących na terenie miasta. 

Pani Grudzień zaproponowała, aby w przyszłym roku budżetowym w w/w 

uchwale zapisy zostały określone do sprzedaży dokonywanej na targowisku. 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa będzie przedłożona do prac 

Stałych Komisji Rady.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/106/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6j 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą 

na 2016 rok. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

p. Dorota Gala omówiła projekt uchwały. Ustawa o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi nakłada na gminę obowiązek realizowania 

działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 

jako zadanie własne gminy. Głównym celem profilaktyki jest ochrona dzieci, 

młodzieży i osób dorosłych przed nadużywaniem alkoholu i skutkami jakie z 

niego wynikają.  

W dniach 25.11-7.12 odbyły się konsultacje z mieszkańcami miasta i gminy 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2016 r. W trakcie trwania konsultacji społecznych nie zgłoszono żadnych 

uwag, opinii ani sugestii. 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomani są kontynuacją długofalowych 

zadań realizowanych na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą, których 

podstawowymi priorytetami jest zapobieganie powstawaniu nowych problemów 

alkoholowych, zmniejszenie rozmiarów tych, które aktualnie występują oraz 

zwiększenie zasobów niezbędnych do radzenia sobie z już istniejącymi 

problemami. Programy stanowią merytoryczną podstawą działań 

profilaktycznych, które będą realizowane w 2016 roku.  

Finansowanie zadań zapisanych w programie odbywać się będzie ze środków 

uzyskanych z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, 

wydzielonych w postaci odrębnego budżetu w wysokości. Na przeciwdziałania 
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alkoholizmowi przeznaczono w budżecie kwotę 130.000,00 zł, a na 

przeciwdziałanie narkomani 13.000,00 zł. Główne zadania jakie są realizowane 

to: 

-Pomoc terapeutyczna, psychologiczna, w tym utrzymywanie i finansowanie 

punktu konsultacyjnego gdzie 2x w tygodniu prowadzi dyżur psycholog i 

pełnomocnik burmistrz ds. RPA. 

- Udzielanie rodzinom w których występują problemy alkoholowe, a co za tym 

idzie przemoc domowa wsparcia (udział w grupach roboczych w procedurze 

niebieskiej karty) 

- Dofinansowanie warsztatów profilaktycznych dla szkół, dofinansowanie 

podejmowanych przez instytucje i stowarzyszenia działań związanych z 

profilaktyką, przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie. 

- Wspieranie środowisk zaangażowanych w promowanie zdrowego stylu życia i 

abstynencji (zajęcia pozalekcyjne, zajęcia sportowe, konkursy),  

- Dofinansowanie w organizowaniu wycieczek o charakterze profilaktycznym 

dla dzieci i młodzieży z rodzin dysfunkcyjnych 

- Działalność informacyjna i edukacyjna dla dzieci, młodzieży i dorosłych, tj. 

zakup literatury, broszurek, ulotek profilaktycznych 

- Działalność GKRPA, tj. ustalanie zasad wydania i cofania zezwoleń na 

prowadzenie sprzedaży alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu i 

poza miejscem sprzedaży oraz kontrola przestrzegania zasad obrotu tymi 

napojami, a co za tym idzie podejmowanie interwencji w związku z 

naruszeniem przepisów.  

Członkowie GKRPA podejmują czynności zmierzające do orzeczenia o 

zastosowaniu wobec osoby uzależnionej od alkoholu obowiązek poddania się 

leczeniu w zakładzie lecznictwa odwykowego, opiniują wydawanie zezwoleń ba 

sprzedaż lub podawanie napojów alkoholowych. 

W kwestii narkomanii to problem ten w Polsce staje się jednym z 

najpoważniejszych problemów społecznych i niestety wykazuje tendencję 

wzrostową-na terenie naszej gminy również. W związku z tym Gmina podejmie 

w tym roku dodatkowe działania i weźmie udział w Programie „Gmina wolna 

od narkotyków”. Zgodnie z wytycznymi Rozporządzenia Ministerstwa Edukacji 

Narodowej z dnia 18 sierpnia 2015 r. w sprawie zakresu i form prowadzenia w 

szkołach i placówkach systemu oświaty działalności wychowawczej, 

edukacyjnej i profilaktycznej w celu przeciwdziałania narkomanii. Oznacza to, 

że w 2016 roku w każdej ze szkół przeprowadzona będzie diagnoza problemu 

wśród uczniów, nauczycieli, dyrektorów i rodziców. Wyniki diagnozy pozwolą 

określić poziom ryzyk zw. z występowaniem narkotyków i substancji 

psychoaktywnych, odpowiednich czynników chroniących oraz zaplanować na 

ich podstawie zestaw działań niezbędnych do podjęcia celem zminimalizowania 

występujących zagrożeń.  
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Pan Przewodniczący dodał, że p. Gala w tym punkcie przedstawiła również 

problematykę programu narkomanii. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/107/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6k 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2016 rok. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/108/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6l 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

Głos zabrał radny Tadeusz Jędryka, stwierdził, że w projekcie uchwały jest brak 

zapisu o wskazanej osobie, której powierza się obsługę finansową jednostek.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że za rozliczenia finansowe w danej placówce 

odpowiedzialny jest dyrektor. Gmina na podstawie ustawy zapewniła obsługę 

takim jednostkom organizacyjnym jak: Publiczna Szkoła Podstawowa w 

Nowym Mieście nad Pilicą, w Żdżarach,  w Publicznym Gimnazjum. Od 1 

września br. gmina jest organem prowadzącym dla Liceum Ogólnokształcącego.  

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/109/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6ł 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 

Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał odnośnie zapisu o utworzeniu z dniem 01 maja 

2016 roku samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejsko-Gminny 

Ośrodek Kultury. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o wykonanie niezbędnego remontu w 

pomieszczeniach po dawnym Ognisku Pracy Pozaszkolnej,  którym miałby się 
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mieścić ośrodek kultury. Brak środków finansowych uniemożliwił 

przeprowadzenie zaplanowanego remontu. Ten czas pozwoli na 

zoorganizowanie we właściwy sposób pomieszczeń tak, aby zgodnie z terminem 

– 01 maja 2016 roku ośrodek mógł funkcjonować.    

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/110/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6m 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Ewy Borzec na bezczynność Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Przewodniczący Rady poinformował, że radni zapoznali się w przedmiotowej 

sprawie. Skarga wpłynęła do Wojewody Mazowieckiego i przekazana w celu 

rozpatrzenia zgodnie z właściwością.  Stąd też podjęcie stosownej uchwały. 

W głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw 

- 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XVII/111/2015  w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7 

Interpelacji nie zgłoszono. 

Sołtys wsi Nowe Bieliny p. Zdzisław Grochal zaapelował o remont budynku 

szkoły w Rudkach na potrzeby świetlicy wiejskiej.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że warunki lokalu nie pozwalają na przeprowadzenie 

remontu. Remont przeprowadza się w lokalach  nadających się do 

przeprowadzenia napraw i remontów. Pojawiła się propozycja nabycia sklepu w 

Rudkach. Budynek wyposażony jest w wszelkie niezbędne media. Rada sołecka 

nie wyraziła zgody na jego nabycie. Pojawiła się nowa propozycja 

zagospodarowania budynku po mleczarni.   

Pan Grochal w swoim wystąpieniu przedstawił swoje niezadowolenie. W innych 

miejscowościach świetlice są remontowane. Pan Burmistrz powiedział, że nie 

każde sołectwo ma swoją świetlicę. Decyzję o tym, czy coś jest realizowane czy 

nie wynika z ograniczonych możliwości finansowych. Sukcesywnie 

remontujemy i modernizujemy świetlice, aby w całej gminie funkcjonowały w 

jednakowym standardzie. Nie da się wykonać od razu wszystkich zadań.  

Pan Przewodniczący prosił o udział w posiedzeniach Stałych Komisji Rady, aby 

przedstawiać swoje  opinie w kwestii realizacji planowanych inwestycji. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś dodała, że szkoła nie nadaje się do 

jakiegokolwiek remontu. Pan Burmistrz w swojej wypowiedzi zaproponował 

zakup sklepu i przystosowanie jego na potrzeby świetlicy. Prosił o zajęcie 
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stanowiska sołectwa czy gmina ma zakupić i w miarę możliwości budynek 

remontować.  

Sołtys odpowiedział, że  jest to zbyt małe pomieszczenie na potrzeby 

funkcjonowania świetlicy. 

 

 PKT 8 

Radny Stanisław Dobrodziej podziękował w imieniu swoim p. Burmistrzowi, 

Przewodniczącemu Rady, Wiceprzewodniczącej Rady, Radnym Rady Miejskiej, 

osobom, które poprzez swoją pracę przyczyniły się do wykonania zadania 

budowa chodnika w msc. Żdżary. Radny wnioskował: 

- o naprawę nawierzchni drogi (wjazd do firmy Ditta – Seria), 

- o usunięcie zeschłych gałęzi w alei kasztanowo-lipowej w drodze powiatowej 

relacji Żdzary - Domaniewice. 

Pan Burmistrz odniósł się w kwestii, wykonania zadania budowa chodnika. 

Zadanie nie jest własnym naszej gminy tylko powiatu. Gmina może 

dofinansować zadanie i w związku z tym  zabezpieczyła 50% środków własnych 

na realizację II etapu budowa chodnika. 

Następnie Pan Burmistrz wyjaśnił, jeśli chodzi o naprawę drogi  przy wjeździe  

do firmy Ditta – Seria problem istnieje od kilku lat i powinien być rozwiązany. 

Po rozmowach z Zarządcą Dróg Powiatowych zostanie wykonane odwodnienie 

i wyrównanie nawierzchni umożliwiające parkowanie pojazdów.  

Jeśli chodzi o usunięcie zeschłych gałęzi w alei kasztanowej. Gmina w tej 

sprawie skierowała pisma do powiatu, konserwatora zabytków. Zeschłe drzewa 

oznakowano. Częściowo powiat rozpoczął wycinanie zeschłych drzew. Na 

realizację dalszych prac jest brak środków. Tym bardziej, że w miejsce ściętych 

należy dokonać nowych nasadzeń. Wycinka jest niezbędna ponieważ będzie w 

tym miejscu przeprowadzona linia energetyczna. Zapewnienia są że kontynuacja 

zadania nastąpi w przyszłym roku.  

Przewodniczący Rady dodał, aby zaprzestać sobie dziękowania za realizację 

wykonanych zadań, jesteśmy zobowiązani za ich realizację, gdyż są zadaniami 

naszej gminy. 

 

 

 Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała        Przewodniczył  

 

Marzena Białas                                                       

 
 


